
Møteprotokoll

Utvalg: Eldrerådet - Ørland kommune
Møtested: Døsvika, Rådhuset
Dato: 24.04.2014
Tid: 13:00 - 14:35

Faste medlemmer som møtte:
Navn Funksjon Representerer
Britt Eli Døsvik Nestleder OK-SP
Valborg Utstrand Medlem ØPF
Margrethe Hårsaker Medlem ØPF
Kjell Haltbrekken Medlem FSF

Faste medlemmer som ikke møtte:
Navn Funksjon Representerer
Kjell Krokdal MEDL OK-AP
Trond Amundsveen MEDL OK-H
Peggy Finboe LEDER FSF

Varamedlemmer som møtte:
Navn Møtte for Representerer
Turid Skogstad Kjell Krokdal OK-AP
Karin Bones Trond Amundsveen OK-Frp

Fra administrasjonen møtte:
Navn Stilling
Toril Reitan Møtesekretær

Merknader:
Nestleder Britt Eli Døsvik ledet møte i leders fravær.
Ingen merknader til innkallingen.  Sakslisten ble enstemmig godkjent.



Saksnr Sakstittel Lukket

Orientering/drøfting:

1. Årsmeldinger fra Bjugn, Rissa og Roan eldreråd

 Konklusjon:

 Årsmeldingene ble referert og tas til etterretning.

2. Informasjon fra Nordnorsk Pensjonistskole vedr. kurstilbud

 Konklusjon:

 Eldrerådet ber om at det blir avsatt midler på budsjettet til kursvirksomhet for rådet.

3. Informasjon fra Pensjonistforbundet vedr. Morgendagens aktivitetssenter

 E-post fra Pensjonistforbundet av 12.03.14 vedr. oppstart av forskningsprosjekt om 
 Morgendagens aktivitetssenter ble referert.

 Eldrerådet drøftet i denne forbindelse bruken av Aktivitetssenter ved ØMS.

 Konklusjon:

 Det bør informeres bedre om tilbudet ved Aktivitetssenteret.

3. Bygging av kafe/velferdssenter ved ØMSv/Jon Foss

 På bakgrunn av Ørland Sanitetslags og kommunestyrets bevilgning, tilsammen 5,5 mill. kr til 
 bygging av ny kafe/velferdssenter ved ØMS har en byggekomite lagt fram planer for 
 realisering av prosjektet.

 Tegningene ble presentert og godkjent.  Prosjektet vil nå bli utlyst som totalentreprise for 
 deretter å blir lagt fram for kommunestyret til godkjenning i august-møte.
 

4. Eventuelt

 Vannlekkasje på Annekset ved ØMS.
 Jon Foss gjennomgikk fakta omkring skaden og videre framdrift for oppretting.

 Ovennevnte innebærer at prosessen med overflytting av beboere fra Indigo tar noe lenger tid 
 enn beregnet.


